



ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION CERTIFICATE

SHINE MECHATRONICS (TIANJIN) CO., LTD.

**The Energy Management System Conforms to the Standard
GB/T23331-2020/ISO50001:2018; RB/T119-2015 《Energy management
systems—Certification requirements for machinery enterprise》**

Registered Address: Tianjin New Technology Industrial Park Wuqing Development Zone

Business Location: No. 12, Taiyuan Road, Shangmatai Town, Wuqing District, Tianjin, China

Production Address: No. 12, Taiyuan Road, Shangmatai Town, Wuqing District, Tianjin, China

Certified Scope: The management of energy consumption processes related to stamping, spraying, vulcanization, as well as auxiliary production systems (power supply, water supply, environmental protection equipment and facilities) and auxiliary production systems (office, inspection) involved in the manufacturing of microwave oven baking plates

(For the present year's comprehensive energy consumption for unit output value and energy management system boundary of the registered client, please refer to the annex. The annex is a part of this certification.)

Unified Social Credit Code: 91120222724490455G

Registration No.: 04324En0117R0M

First Issuing Date: 04 Jun. 2024

Issuing Date: 04 Jun. 2024

Expiration Date: 03 Jun. 2027

Beijing United Intelligence Certification Co., Ltd.



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C043-M



The certified organization should accept regular surveillance, if the surveillance are qualified, the certification will sustain effective.

Address: 17/F Building 3 (Triumph Center), 170 Beiyuan Road, Chaoyang Dist, Beijing P.R.China

Tel: 010-84850008 Website: www.uicec.com

This certification information can be queried on the CNCA official website (www.cnca.gov.cn)

Annex to Certificate of Registration No. 04324En0117ROM



ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION CERTIFICATE

SHINE MECHATRONICS (TIANJIN) CO., LTD.

Registered Address: Tianjin New Technology Industrial Park Wuqing Development Zone
Business Location/ Production Address: No. 12, Taiyuan Road, Shangmatai Town, Wuqing District, Tianjin, China

Comprehensive energy consumption and energy management system boundary

Audit type and time	comprehensive energy consumption for unit output value during audit cycle	energy management system boundary
First certification: 13 May. 2024 – 16 May. 2024	From 1 Jan. 2023 to 31 Dec. 2023 1) Comprehensive energy consumption per unit product of microwave oven baking tray: 0.252kgce/piece 2) Comprehensive energy consumption per unit output value: 0.009kgce	From 1 Jan. 2023 to 31 Dec. 2023 Asphalt mixture production: 1131956 piece Boundary scope: The management, personnel, production, technology, sales, procurement, finance, and quality departments of SHINE MECHATRONICS (TIANJIN) CO., LTD. located at No. 12, Taiyuan Road, Shangmatai Town, Wuqing District, Tianjin, China

Unified Social Credit Code: 91120222724490455G
First Issuing Date: 04 Jun. 2024
Issuing Date: 04 Jun. 2024
Expiration Date: 03 Jun. 2027

Beijing United Intelligence Certification Co., Ltd.
04 Jun. 2024

Note: The validity of this certificate subject to the main certificate.



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C043-M

The certified organization should accept regular surveillance, if the surveillance are qualified, the certification will sustain effective.

Address: 17/F Building 3 (Triumph Center), 170 Beiyuan Road, Chaoyang Dist, Beijing P.R. China

Tel: 010-84850008 Website: www.uiccc.com

This certification information can be queried on the CNCA official website (www.cnca.gov.cn)



能源管理体系认证证书

欣烨机电科技（天津）有限公司

能源管理体系符合GB/T23331-2020/ISO50001:2018; RB/T119-2015《能源管理体系 机械制造企业认证要求》

注册地址：天津新技术产业园区武清开发区

经营地址：中国天津市武清区上马台镇泰源路12号

生产地址：中国天津市武清区上马台镇泰源路12号

认证范围：微波炉烤盘制造涉及的冲压、喷涂、硫化等用能过程及辅助生产系统（供电、供水、环保设备设施）和附属生产系统（办公、检验）用能过程的管理
(获证客户本年度产品单位产量/产值综合能耗及能源管理体系边界见证书附件,证书附件是本证书组成部分)

统一社会信用代码：91120222724490455G

证书编号：04324En0117R0M

初次获证日期：2024年06月04日

发证日期：2024年06月04日

有效期至：2027年06月03日



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C043-M



获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

地址：中国·北京市·朝阳区北苑路170号3号楼（凯旋中心）17层

电话：010-84850008 网址：www.uicec.com

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询

注册号为 04324En0117R0M 证书的附件



能源管理体系认证证书

欣烨机电科技（天津）有限公司

注册地址：天津新技术产业园区武清开发区

经营地址/生产地址：中国天津市武清区上马台镇泰源路 12 号

综合能耗及能源管理体系边界

审核类型 及时间	审核周期产品单位产量/ 产值综合能耗	能源管理体系边界
初次认证 2024 年 5 月 13 日至 2024 年 5 月 16 日	2023 年 1 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日 1) 微波炉烤盘单位产品综合能耗: 0.252kgce/个 2) 元产值综合能耗: 0.009kgce	2023 年 1 月 1 日至 2023 年 12 月 31 日 微波炉烤盘产量: 1131956 个 边界范围: 位于中国天津市武清区上马台镇泰源路 12 号欣烨机电科技(天津)有限公司的管理层、人事部、生产部、技术部、销售部、采购部、财务部、质量部

统一社会信用代码: 91120222724490455G

初次获证日期: 2024 年 06 月 04 日

发证日期: 2024 年 06 月 04 日

有效期至: 2027 年 06 月 03 日

北京联合智业认证有限公司

2024 年 06 月 04 日

注: 本证书的有效性取决于主证书有效



中国认可
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C043-M

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

地址: 中国·北京市·朝阳区北苑路170号3号楼(凯旋中心)17层

电话: 010-84850008 网址: www.uicec.com

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询